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Abstract (en)
2.1 In the manufacture of hinged-lid boxes, horizontally aligned outer side flaps (15) and lid side flaps (16) are to be provided with glue in an
intermediate position. For this purpose, the hinged-lid boxes (10) are fed along a packaging path (19) to a gluing unit (20). To allow exact positioning
of the side flaps (15) and lid side flaps (16), stationary guide rails (28, 29) are provided along which the side flaps in the horizontally aligned position
slide. <??>2.2 The packaging path (19) is provided with further guide elements for the hinged-lid boxes (10) and for the laterally protruding side
flaps and lid side flaps. <IMAGE>

Abstract (de)
2.1. Bei der Herstellung von Klappschachteln sind in einer Zwischenstellung horizontal gerichtete, äußere Seitenlappen (15) und Deckel-
Seitenlappen (16) mit Leim zu versehen. Die Klappschachteln (10) werden zu diesem Zweck entlang einer Packungsbahn (19) einem
Beleimungsaggregat (20) zugeführt. Zur exakten Positionierung der Seitenlappen (15) und Deckel-Seitenlappen (16) sind feststehende
Führungsschienen (28, 29) vorgesehen, auf denen die Seitenlappen in horizontal gerichteter Position entlang gleiten. 2.2. Die Packungsbahn (19)
ist mit weiteren Führungsorganen für die Klappschachtel (10) und für die seitlich abstehenden Seitenlappen und Deckel-Seitenlappen versehen.
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